
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. október 24. (18:00-19:14)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

10. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Egyebek
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Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia felkéri a jelenlévőket, hogy számoljanak be mindenről, amik az elmúlt 2
hétben történtek.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy október 11-én volt egy elbeszélgetése Kalmár
Gyöngyvér Bellával, az EHÖK Gazdasági Bizottsági elnökével, ahol megbeszélték a jelenlegi
működés menetét, milyen pozitívumai és javításra szoruló hibái vannak. A beszélgetés végén
megkérdezte, hogy szándékában áll-e, hogy a továbbiakban ő töltse be az EHÖK Gazdasági
Bizottságának elnöki posztját, de Horváth Szonja azt válaszolta, hogy nem szeretne ebben a
tisztségben dolgozni.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy 11-én részt vett egy találkozón, ahol jelen volt
Szilágyi Anna, Balázs Dóri, Princz Laura, a KMRI (Kommunikációs Marketing és
Rekrutációs Igazgatóság) és a #mediagroup csapata is. Sok napirendi ponton átmentek és sok
kérdést vitattak meg, összességében jól sikerült. Megosztja az Elnökség tagjaival, hogy a
KAZY-ba érkezni fog egy elektronikus hirdetőtábla a számunkra, amin a PPK 5x10
másodperc reklámidőt fog kapni. Kiemeli, hogy szerinte ez a Gólyabálhoz igen hasznos lenne,
Tóth Cintia hozzáteszi, hogy minden más programhoz is. Felmerült kérdésként, hogy a
jelenlegi tanárhelyzetet figyelembe véve szabad-e szolidaritásunkat kifejeznünk a
pedagógusok mellett a hirdetőtábla segítségével. Azt mondja erről Szupkay Benedek, hogy
már vannak megfogalmazva ötletek, az esetben, ha sajtóvisszhangot váltana ki. Azt közli a
jelenlévőkkel, hogy szerdán tartanak egy megbeszélést, aminek a fő témája a Mindenki Segít
Nap lesz, és részt vesz rajta a Kommunikációs Bizottság minden tagja Szilágyi Annával
együtt. Örömmel osztja meg a hírt, hogy sikerült megtartani az első nagy létszámú
#mediagroup találkozót, amit igen sikeresnek könyvelt el. Lezajlottak az új jelentkezők
felvételi beszélgetései is, aminek következtében 6 új taggal, fotósokkal és videósokkal fog
bővülni a #mediagroup csapata.

Gál Anna beszámol arról, hogy október 11-én és 15-én került ki könyvtár poszt a
Perspektíva közösségi média felületeire, a könyvtár munkatársai lelkesen küldik az
anyagaikat. 12-én részt vett egy ELTE Online főszerkesztői találkozón, amit Princz Laura
szervezett, itt arról tárgyaltak, hogy a PPK fogja megszervezni az ELTE Press Akadémia
februári eseményét. 13-án találkozott Joó Katával, a K30 Café tulajdonosával, és lefixálták a
kávézót, mint a Verses Est végleges helyszínét. A kávézóban kb 30-an tudnak majd leülni és a
PPK-s hallgatóknak 10%-os kedvezményt biztosítanak, amely kedvezményt 19-én promóztak
is már. 19-én továbbá kiértesítettek minden új tagot, így 6 fővel bővült a Perspektíva csapata.
27-ére szerveznek egy találkozót, hogy megismerkedhessenek az új tagokkal.
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Ehrenberger Blanka arról számol be, hogy dolgozott az elmúlt hetekben az Elnökségi
program összeillesztésén és tökéletesítésén. Mostanra az angol verzió is készen van, amit
megköszön Bölcskei Dalmának és kéri Szupkay Benedeket, hogy hamarosan kerüljön fel a
weboldalra is. A továbbiakban a jelenlévőket a majd megszervezésre kerülő HÖK-ös
összetartásról kérdezi. Vevők lennének-e arra az ötletre, hogy idén az előző évekről eltérően
ne ősszel, hanem január elején, vagy február végén kerüljön megrendezésre? Hozzáteszi,
hogy azt vette észre az előző években, hogy a vizsgaidőszak miatt okosabb lenne utána
megtartani, de kérdezi Fejes Zsófiát, hogy a szociális támogatások elbírálása miatt melyik
hónapot preferálná. Fejes Zsófia azt válaszolja, hogy úgy lenne megfelelő, ha minden bíráló 3
napot tudna a feladatra szánni, szóval a januári lehetőséget tartja kivitelezhetőbbnek. Tóth
Cintia azzal fordul Ehrenberger Blankához, hogy a HÖK-ös karácsonyi húzás szervezése is
megkezdődhet néhány hét múlva. Ehrenberger Blanka helyesel és azt mondja, hogy november
elején küldi ki a titkos húzást, előtte pedig ki fog rakni egy táblázatot, amibe minden HÖK-ös
tisztségviselő bele tudja írni az erre megfelelő e-mail címét.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy az előző Elnökségi ülés után Németh Fanni,
Esélyegyenlőségi referens felhívta őt, mert épp akkor tartottak EHÖK-ös esélyegyenlőségi
ülést és elmesélte mik történtek az ülésen. Németh Fanni tájékoztatta az ott lévő többi kart,
hogy a PPK-nak nem áll szándékában idén sütivásárt tartani, cserébe megosztotta velük, hogy
milyen önkéntes és segítő lehetőségeket biztosítunk. Ezek az ötletek tetszettek a jelenlévő
karoknak. Ezen kívül Fejes Zsófia arról számol be, hogy részt vett egy Szociális és
Ösztöndíjbizottsági ülésen, ahol a fellebbezéseket beszélték meg. Tárgyaltak a rendkívüli és a
rendszeres szociális pályázatokról is, Lillik Dóra, Pályázati és kollégiumi referens átírta a
TDK kiírását, így az összes féle TDK-ra van lehetőség pályázni.

Tóth Dorottya arról számol be, hogy 12-én tartottak egy megbeszélést a Gólyabál
témájában, ám ezen sajnos nem tudott részt venni, mert Karibuli helyszínbejáráson vett részt.
13-án le is zajlott a Karibuli eseménye. Tóth Cintia azt kérdezi, hogy mennyien voltak, mire
Tóth Dorottya azt válaszolja, hogy a helyszínen 75 jegyet adtak el, az előzetes vételi lehetőség
során pedig 250 jegy fogyott. Ezen bevétel nagy része szerencsére a Rendezvényszervező
Bizottsághoz kerül, ám még a Szolgáltató Kft és a DJ is kifizetésre kerül majd belőle. A
Rendezvényszervező Bizottságnak tartott egy informális ülést, ami nagyon jól sikerült,
minden fontos információt átadott a bizottsági tagoknak. 17-én megtartották az Animátor
Fórumot, ahol sajnos merültek fel technikai nehézségek, de végül sikeresen lezajlott. 21-én
leutaztak a Bevonó táborba, ami igen jól sikerült.

Téglási Berta beszámol arról, hogyan zajlanak, a szavazások Neptunban. 30-áig tart ez
az időszak, de még nem érte el a szavazók száma a hallgatók 25%-os részvételi arányát, ezért
megkérte Szupkay Benedeket, hogy mindenképpen rakjon ki egy posztot, ami felhívja a
hallgatók figyelmét a kitöltendő kérvényre Neptunban. Ehrenberger Blanka azzal szól hozzá,
hogy el lehetne érni a SzHÉK-eseket is, hogy tájékoztassák a gólyákat a szakos csoportokban
a szavazásról.
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Bölcskei Dalma arról számol be, hogy 14-e és 16-a között lezajlott Szolnokon a
Mentor tábor, hamarosan elindulnak a Mentor képzések is. 20-án részt vett Erasmus pályázati
elbírásálon. Jövőhéten lesz őszi szünete, ezért haza fog utazni Magyarországra és személyesen
tudna majd részt venni az ülésen, de Tóth Cintia sajnálattal közli, hogy akkor éppen nálunk
sem lesz oktatás, ezért nem fogunk Elnökségi ülést tartani.

Andrónyi Réka beszámol arról, hogy október 14-én felutazott Budapestre, hogy részt
vegyenek az ELTE Feszten a Savaria Egyetemi Központ színeiben, de nehezen voltak
megtalálhatóak, ezért meglehetősen kevés érdeklődő kereste fel őket. 19-én tartottak egy
HÖK-ös ülést, ahol a Gólyabálról tárgyaltak, még nem döntötték el, hogy fognak-e tartani,
mert még árban megfelelő ajánlatokat keresnek.

Tóth Cintia arról számol be, hogy 11-én részt vett Kari Vezetői ülésen, ahol jelen volt
a Dékán asszony is és az energetikai kérdésekről és a kifizetési stop-ról is szó esett. A
kifizetési stop minden számlás pénzügyre vonatkozik, ami nem a hallgatóknak történő utalást
jelent. 12-én részt vett EHÖK Elnökségi ülésen, ahol arról is szó esett, hogy december 5-től
minden épületünk be fog zárni, a portaszolgálat sem lesz fenntartva, ám ez egy elsődleges
rendelkezés, nem tudják biztosra mondani. Továbbá a Gólyatábor pénzügyi elszámolásáról
volt szó, ha az összes kar táborát nézik, akkor 89 millió forintba került az össz-ELTE
Gólyatábora. Szót ejtettek még arról, hogy rendeznek november 9-én az Akvárium Klubban
egy össz-ELTE-s Late Night Halloween eseményt. A GTK és az ÁJK kezdte a szervezést, de
szép lassan minden más karra is kiterjedt. Ha mi is be akarunk szállni, az nekünk nem járna
több szervezéssel, mint az esemény hirdetése különböző platformokon. Így a PPK-s hallgatók
is vehetnének jegyet erre a rendezvényre és ezen keretek között tartanánk meg a novemberi
Karibulit. 18-án részt vett az ÁJK-val és a TÓK-kal egy Gólyabál témájú megbeszélésen.
Ezen kiderült, hogy a PPK hagyományai nem fognak tudni megvalósulni, mint például a
közös díszvacsora és az Animátor tánc, de fognak tartani Bálkirály és Bálkirálynő választást,
amit egy like-verseny keretein belül kell elképzelni. Szót ejtettek a fellépőkről is, több fellépőt
terveznek meghívni, nem csak egyet. Lesz élőzene is és Thomas Rush-t is beszervezik. A
Gólyabál alatt a #mediagroupra mindenképpen fognak számítani, ezt közli Szupkay
Benedeknek és a dekoráció megvalósításában is nagyobb részt fogunk kivenni, amit a
Dekörnek lehetne majd említeni. Az esemény promója november 10-én fog elstartolni a mi
oldaunkról. A hirdetést a HÖK oldaláról fogják intézni, nem a PPK Events-ről, mert a
HÖK-nek nagyobb az elérése. 19-én újból részt vett EHÖK Elnökségi ülésen, ahol
pályázatokról, szociális támogatásokról és közéleti ösztöndíjakról volt szó. Meg lett dicsérve a
PPK, mert az itteni bírálásokban találkoztak a legkevesebb hibával. Közli továbbá az
Elnökség tagjaival, hogy november 17. és 20. között Siófokon kerül megrendezésre a HÖOK
Vezetőképző tábora. Továbbá arról számol be, hogy a hétvégén ő is részt vett a Bevonó
táborban.
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2. Egyebek

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:14 perckor lezárja.

Budapest, 2022. október 24.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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